
 

SLOW FOOD RØROS - ÅRSMØTE 2023 - REFERAT 
 
Årsmøtet ble gjennomført på Teams 4.APRIL 2024 kl. 19:00 
 
Til stede: 
Hilde Bergebakken 
Jan Erik Øvergård 
Marit Evanger 
Roar Sundt 
Wiktor Hagan 
Erling Mjelva 
Åste Øverby 
 
Årsmøtesaker: 
 
1.  Innkalling ble godkjent. 
2.  Valg av møteleder: Hilde, referent: Åste  
      og 2 til å signere protokollen: Roar og Marit 
3.  Årsrapport 2023 ble gjennomgått og godkjent 
4.  Årsregnskap 2023 ble gjennomgått og godkjent. 
     Revisor har revidert regnskapet 
5.  Valg 
      Innstilling fra valgkomiteen Wiktor og Bente: 
      Hilde – ikke på valg, er valgt til 2025 
      Marit – ikke på valg, er valgt til 2025 
      Jan Erik, gjenvalgt to år til 2026 
      Åste, gjenvalgt to år til 2026 
      Kerstin sto på valg, men ønsket ikke gjenvalg. 
 Det hadde ikke lyktes valgkomitéen å finne erstatning i styret 
      
      Revisor Erling ble gjenvalgt til 2025 



      Valgkomiteen Wiktor og Bente gjenvalgt til 2025 
      
      Alle valg ble enstemmig valgt. 
 
 
Etter det ble årsmøtet hevet, og det ble orientert litt om hva vi jobber med 
framover: 
Vi jobber videre med et arrangement i Vauldalen i løpet av våren og besøk i en 
beredskapshage i Valdres til høsten. Likeså rakfisklaget i november. 
Det kom forslag om uformelt medlemsmøte med god mat og drikke, med mer 
informasjon om Slow Food og der man kunne diskutere hvilke arrangementer 
og aktiviteter som lagsmedlemmene ønsker seg. 
Styret vil ta med seg dette forslaget videre. 
Vi har satset på få men gode arrangementer siden vi er så få i styret, men det 
er absolutt en ide med flere og friere medlemsmøter. 
 
Det kom også forslag om høyere pris for ikkemedlemmer på rakfisklaget (og 
andre arr), vil kanskje få flere til å tegne medlemskap. 
 
 
Koppang 4.4.2024 
Ref Åste 
 
     
 
 
 
 


